
ST inom Migrationsverket   2024-5 
Avdelningsstyrelsen 
 
 
 
 

ST inom Migrationsverket 
Avdelningsstyrelsen 

www.st.org/migrationsverket 

Protokoll från avdelningsstyrelsemöte 

 
Datum: 2024-05-22—2024-05-23 
Plats: Skype 
 
Deltagare: 
Sanna Norblad, ordförande   Alena Barzngi, vice ordförande  
Magnus Blomqvist, studieorganisatör   Anna Ahnlund, ordinarie (dag 1)    
Catharina Backelund, ordinarie (dag 1)  Christer Blom, ordinarie    
Fredrik Bergman, ordinarie    Jessica Saverstam, ersättare  
Joakim Skogner, ersättare 
 
Förhinder: 
Linda Ivung, ordinarie     Anna Ahnlund, ordinarie (dag 2)  
Linus Ohlson, ordinarie    Catharina Backelund, ordinarie (dag 2) 
 
§ 1 Mötets öppnande 
Sanna hälsar alla välkomna och öppnar mötet. Magnus kommer skriva protokollet. 
 
§ 2 Fastställande av dagordning och utse granskare 
Dagordningen fastställs med följande tillägg:  
 

- Avstämningsmöten med sektionsstyrelserna (§ 6) 
- Verksamhetsberättelse 2023 (§ 6) 
- Anslag till sektionerna (§ 7) 

 
Jessica utses till granskare av protokollet. 
 
§ 3 Föregående mötesprotokoll, 2024-4 
Protokollet gås igenom och läggs därefter till handlingarna.  

 
§ 4 Rapporter från verksamheten   
Fredrik rapporterar från partsgemensamt möte angående klämdagarna och fokus låg 
på uppföljning av klämdagen den 10 maj. Diskussion fördes bland annat om rättsliga 
förutsättningar för bemanning på en klämdag. Nästa möte är planerat till den 12 juni, 
det vill säga efter nästa klämdag som kommer den 7 juni. STs fortsatta ståndpunkt är 
att arbetsgivaren inte ensidigt kan beslut i frågan då det handlar om en tolkning av ett 
kollektivavtal. Styrelsen diskuterar frågans fortsättning.  
 
Generaldirektören har tackat ja till att gästa under sektionsdagarna som hålls 7-8 
oktober. 
 
Sanna och Anna informerar om möte med Riksrevisionen angående 
förvarsverksamheten. 
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Arbetsgivaren har skickat ut en remiss rörande enhetlig PA och styrelsen diskuterar 
denna. Styrelsen anser att en riskbedömning bör genomföras och detta kommer lyftas 
till arbetsgivaren. 
 
Sanna lyfter problematiken när en anställd inte klarar en säkerhetsprövning och 
omplacering blir aktuellt. Denna typ av ärenden ska framöver hanteras inom 
avdelningsstyrelsen, av Sanna och Fredrik. Sanna kommer informera arbetsgivaren 
om detta.  
 
§ 5 RALS 
Sanna och Magnus informerar från förhandlingarna om det nya lokala löneavtalet. 
Nästa förhandlingstillfälle är den 24 maj och fortsätter under vecka 22-23. Enligt plan 
ska förhandlingarna vara klara senast den 4 juni. 
 
Arbetsgivaren har skickat ut ett förslag på lönekartläggning som ska tas upp på 
partsgemensamt löneforum den 23 maj. Styrelsen för diskussion om detta. 
 
§ 6 Interna arbetet  
Avstämningsmöten med sektionsstyrelserna kommer hållas den 31 maj, 12 juni och 
den 10 september. 
 
Styrelsen fastställer verksamhetsberättelsen för 2023. Catharina kommer att skicka in 
den till förbundet. 
 
Styrelsen planerar inför STs kongress som hålls den 28-30 maj. Sanna, Christer, 
Fredrik och Catharina är våra utsedda ombud.  
 
Uppföljning av valberedningsutbildningen för sektionernas valberedningar som hölls 
den 14 maj. Enligt återkoppling var det en uppskattad utbildning. Magnus kommer se 
över de dokument som användes under utbildningen. 
  
Fördelning av uppdrag inom styrelsen under kongressveckan. Alena och Magnus går 
in på Verks-MBL.  
 
Sanna, Fredrik och Magnus får i uppdrag att ta fram en lista över utvecklingsområden 
som vi ser gällande våra kontakter med arbetsgivaren. 
 
Styrelsen diskuterar användning av lokala omställningsmedel. 
 
Johanna Öhrvall har meddelat att hon lämnar valberedningen för avdelningen.  
 
Behovet av en lathund/instruktion för val av arbetsplatsombud diskuteras. 
 
§ 7 Ekonomi 
Catharina redogör för ekonomin vilken är god. Hon har även bokat in möte med 
banken.  
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Förändrat anslag till sektionerna diskuteras. I dagsläget utgår 14 kr per medlem och 
månad. 
 
Beslut: Avdelningsstyrelsen beslutar att höja anslaget till sektionerna från och med 
2025 till 20 kr per medlem och månad. 

 
§ 8 Värvning 
Magnus redogör för aktuella medlemssiffror. 
 
Rapport från värvningsgruppen och riktlinjer för värvning bordläggs. 
 
Diskussion förs om medlemsaktiviteter. Värvningsgruppen får i uppdrag att titta på 
eventuella föreläsningar för medlemmar. 
 
§ 9 Arbetsmiljö  
Sanna återkopplar från HSO-dagar där upplägget för våra HSO har diskuterats 
tillsammans med fördelning av uppdrag. Förteckning kommer att skickas ut. 
 
Rapport från Arbetsmiljögruppen bordläggs.  
 
§ 10 Övriga frågor 
Distansarbete utomlands diskuteras.  
 
§ 11 Nästa möte 
Nästa styrelsemöte hålls 11-12 juni i Norrköping. Jessica har förhinder. Magnus har 
förhinder den 11 juni. 
 
§ 12 Mötets avslutande med reflektion 
Sanna tackar för deltagandet och avslutar mötet. 
 
 
 
 
Sanna Norblad    Magnus Blomqvist 
Ordförande     Sekreterare 
 
 
 


